

Protokoll för UNF Kronoberg 21/11-2017

Plats: Vattentorget

Närvarande: Emma Axelsson, Emil Johansson, Simon Pettersson, Mina Karlsson, Noëmi Liebe, Jennie Rydén och Felicia Grill

Närvarande utan rösträtt: Pontus Oskarsson

1. Öppnande av mötet

Emma öppnar mötet.

2. Fastställande av föredragningslistan

Mötet beslutar

ATT fastställa föredragningslistan.

3. Lägesrunda

Vi går en lägesrunda runt bordet.

4. Föregående protokoll/wunderlist

Emil går igenom vår Wunderlist.

Eftersom att vi går igenom Wunderlist så anser vi att vi inte behöver gå igenom föregående protokoll.

Mötet beslutar

ATT lägga föregående protokoll till handlingarna.

5. Val

a. Protokolljusterare

Mina föreslår sig själv till protokolljusterare.

Mötet beslutar

ATT välja Mina till protokolljusterare.

b. Uppdragsloggsförare

Jennie föreslår sig själv till uppdragsloggsförare.

Mötet beslutar

ATT välja Jennie till uppdragsloggsförare.

c. Parkeringsvakt

Emma föreslår Simon till parkeringsvakt.

Mötet beslutar

ATT välja Simon till parkeringsvakt.

6. Ekonomi

Emil går igenom ekonomin. Mina påpekar att Emil har gjort en fin presentation.

7. Verksamhetsutvecklare

Pontus har bokat in ett skolbesök på Dackeskolan i Tingsryd den 15 januari. Eftersom att han inte jobbar hos oss längre vid det datumet har han som förslag att det kommer en annan verksamhetsutvecklare för att hjälpa oss. Pontus påpekar att det är viktigt att några från oss är med.

8. Årsplan/arbetsplan

Emma har inte sammanställt någon för våren ännu.

December: Allt som finns med i vår arbetsplan/årsplan har redan uppdragsgetts i föregående protokoll.

9. Rapporter

- a. UNF 38 Kamratkretsen
- b. UNF Soberlan
- c. UNF Womba Womba
- d. UNF Nobergko
- e. UNF Wadajir
- f. UNF Tillsvidare
- g. UNF Sup
- h. Present till fadder
- i. En rysligt festlig kurshelg
- j. Arbetsutskottet
- k. DÅM-protokollet
- l. Kursgården

Mötet beslutar

ATT notera rapporterna.

10. DÅM

DÅM:et är vecka 12 med IOGT-NTO, dock har Junis lagt sitt DÅM på samma helg. Junis bestämde datum före oss. Vi vill inte samköra med Junis då det är många som vill vara med på båda DÅM:en.

Emma, Jennie, Mina och Felicia är intresserade av att sitta i DÅM-gruppen.

Mötet beslutar

ATT Mina, Jennie, Emma och Felicia planerar DÅM.

11. Fotboll/tvprojekt

Hugo Hermansson har skickat ett mejl till oss om att vara med på ett projekt med att visa fotboll. Anledningen till att detta kom upp var att en människa från kamratstödet påpekade att det inte är hållbart för gamla missbrukare att gå till en bar/krog för att kolla på fotboll, det blir då frestande för dem att få ett återfall. Hugo tycker att vi borde göra ett projekt kring detta. Eftersom att en tv är dyr så undrar Hugo om UNF vill vara med i projektet och köpa TV:n och IOGT-NTO köper de abonnemang vi behöver ha för att ha tillåtelse att visa

fotboll. IOGT-NTO kommer att gå in med 18 000 kr. Den dagen UNF inte vill vara med i projektet längre är TV:n vår. Vi kan självklart utveckla projektet så att det inte bara handlar om fotboll. UNF ska då gå in med en summa någonstans runt 13–18000 kr.

Mötet diskuterar hur vi ställer oss till detta projekt.

Mötet beslutar

ATT Emma mejlar Hugo för vidare info.

12. Föreningsnedläggning

Det är lite oklart runt vår förening Aring och att den inte har lagts ner ännu. Emil bekräftar mitt under diskussionen att UNF Aring är nedlagd.

Vi ska ta beslut om att lägga ner UNF Future och UNF Lessebo.

Mötet beslutar

ATT lägga ner UNF Future.

ATT lägga ner UNF Lessebo.

ATT alla betalande medlemmar går över till UNF Kamratkretsen 38:an.

13. Utmaningen

Jennie, Emma och Mina var på Pontus pass om utmaningen. De har några förslag på utmaningar som de vill att styrelsen ska bifalla.

Mötet beslutar

ATT bifalla förslagen om utmaningarna.

14. Förarpolicy

Emma går igenom Emils förslag om förarpolicy.

Mötet beslutar

ATT bifalla Emils två uppsatser för förarpolicy.

15. Distriktsbidrag

Emil har skickat ut ett mejl om ett nytt distriktsbidrag. Det kommer att betalas ut i förväg istället för efteråt. Vad vi får pengar för är ganska likt, det som har ändrats är att specialisten nu också ingår. För att vi ska få pengar så måste vi ha ett distriktsårsmöte enligt stadgarna samt om vi ska få pengar för våra föreningar så måste de också ha föreningsårsmöte enligt stadgarna. Vi måste skicka in hur vi har tänkt första perioden nästa år (januari-juni) den 12 december.

Vi kommer att göra en plan att skicka in nästa möte.

16. Ny förening

Pontus var ute och träffade en grupp som var intresserade av att hålla i idrott två dagar i veckan. Den nya föreningen kommer att ha årsmöte den 2 januari, det är bra om några från oss är där och representerar distriktsstyrelsen. De heter somaliska team Braås.

17. Vit jul-annons

Hugo Hermansson har skickat ett mejl till oss angående vit jul. Han undrar om han får vårt godkännande att söka pengar i UNF:s namn. Emil undrar varför vi inte söker pengar från KLAN.

Mötet beslutar

ATT lyfta till Hugo att kolla upp om att söka pengar från KLAN.

ATT vi godkänner att Hugo söker pengar i UNF:s namn.

18. Övrigt

a. Arbetshelg

Vår arbetsdag är den 12 januari kl. 15.00.

Noëmi och Felicia är ansvariga för arbetsdagen.

19. Kommande möte/fikaansvarig

Nästa möte är den 11 december kl. 18.15.

Mötet efter det är den 8 januari kl. 18.15.

Vår arbetsdag är den 12 januari kl. 15.00.

Fikaansvarig för nästa möte är Mina.

20. Avslutande av mötet

Emma avslutar mötet.

Mötesordförande - Emma Axelsson

Mötessekreterare - Felicia Grill

Protokolljusterare - Mina Karlsson
